
1 
 

Zápisnica 

25. zasadnutie Kolégia rektora TU 

22. marca 2022 

Rokovacia miestnosť rektora TU 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity  

Aktuálne záležitosti 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Aktuálne záležitosti 

3.1 Návrh harmonogramu štúdia na akademický rok 2022/2023. 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Ročný plán úloh 

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Zapojenie Univerzitnej knižnice TU 

do podujatia „Týždeň slovenských knižníc“. 

Aktuálne záležitosti 

4.2 Návrh Výročnej správy o činnosti za rok 2022. 

5. Rozvoj a informačné systémy 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh 

7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 – Prehodnotenie uzatvorených 

poistných zmlúv, ktorých predmetom je poistenie majetku univerzity a zodpovednosti 

za škodu, cestovné poistenie a poistenie motorových vozidiel s cieľom ich zosúladenia 

so zákonom o verejnom obstarávaní, vypísanie novej súťaže na predmetné zákazky a 

uzatvorenie nových rámcových a čiastkových poistných zmlúv. 

7.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 – Aktualizácia výhľadového 

investičného plánu TU  na obdobie 2021-2023  s plánom  finančného krytia. 

7.3  Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 – Vyhodnotenie plánu údržby budov 

TU za rok 2021. Predloženie plánu údržby budov TU na obdobie 2022-2023. 

7.4  Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 – Predloženie vnútorného predpisu o 

zásadách tvorby a použitia fondu na podporu vnútorného systému kvality. 

Aktuálne záležitosti 

7.5 Návrh rozdelenia dotácie Trnavskej univerzity v Trnave na fondy a tovary a služby 

na rok 2022. 

8. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

Ročný plán úloh 

8.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 – Zriadiť samostatnú webovú 

podstránku „Vnútorný systém kvality TU“ na webovej stránke univerzity. 
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Aktuálne záležitosti 

9.   Rozličné 

 

Bod 1 

 25. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU, ospravedlnil neprítomnosť 

doc. JUDr. Petra Vargu PhD., predsedu Akademického senátu TU („ďalej len AS TU“), 

ktorého na rokovaní zastupovala PhDr. Kristína Grendová, PhD. MPH, podpredsedníčka AS 

TU za zamestnaneckú časť. Členov KR TU oboznámil s navrhnutým programom a požiadal 

ich o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený v 

pozvánke. 

 

Bod 2 

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o výsledkoch 105. zasadnutia SRK, kde 

sa zaoberali aj aktuálnou situáciou v súvislosti s vojnou na Ukrajine. Ako uviedol, vysoké 

školy pomáhajú vlastným študentom a vojnovým utečencom. Z ministerstva školstva prišla 

požiadavka na uvoľňovanie ubytovacích kapacít na internátoch v prospech utečencov. 

Univerzity odpovedali jednotne, že po dvoch rokoch sa študenti konečne vrátili k prezenčnej 

výučbe a preto nie je možné, aby sa uvoľňovali kapacity pre utečencov, pretože by to 

znamenalo opäť návrat k dištančnej výučbe. Rektor univerzity informoval členov KR TU 

o aktuálnej situácii súvisiacej s novelizáciou vysokoškolského zákona, v rámci ktorého 

poukázal aj na iniciatívu, ktorá ohrozuje súčasnú podobu akreditačnej agentúry. Rektor 

univerzity dodal, že ak bude novelizácia vysokoškolského zákona prijatá, univerzita bude 

musieť tieto zmeny zapracovať do celého vnútorného systému. 

KR TU vzalo na vedomie aj ďalšie informácie rektora univerzity: 

- o rozpise dotácií pre vysoké školy z ministerstva školstva na rok 2022, kde univerzite 

vznikol deficit viac ako milión eur na mzdové prostriedky, 

- o pripravovanej podobe periodického hodnotenia tvorivej činnosti na vysokých školách, ku 

ktorej sa 31. marca koná workshop. 

 

Bod 3 

 

3.1 

 Rektor univerzity odovzdal slovo prorektorke pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

(ďalej len „prorektorka pre vzdelávanie“), ktorá členom KR TU predložila na 

pripomienkovanie a schválenie návrh harmonogramu štúdia na akademický rok 2022/2023. 

Ako uvidela, k predloženému materiálu jej neboli zaslané žiadne pripomienky, iba dekanka 

PF navrhla formálnu zmenu, s ktorou prorektorka pre vzdelávanie súhlasila a do materiálu ju 

zapracovala. Pretože k predloženému materiálu neodzneli už žiadne ďalšie pripomienky, dal 

rektor univerzity hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 
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UZNESENIE KR TU 1/25-22032022 

KR TU schvaľuje návrh harmonogramu štúdia na akademický rok 2022/2023 

v predloženom znení. 

Z: JUDr. Nevolná, PhD. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za:12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 V rámci aktuálnych záležitostí prorektorka pre kvalitu informovala členov KR TU 

o stretnutí so štátnym tajomníkom Ľudovítom Paulisom ohľadom situácie s vojnovými 

utečencami. V súvislosti s tým navrhla, aby na webovej stránke univerzity boli zverejnené 

informácie pre Ukrajincov, za akých podmienok sa môžu prihlásiť na štúdium na univerzite. 

Členom KR TU navrhla, aby si vnútorne nastavili a dohodli jednotné podmienky ako bude 

univerzita postupovať, najmä, či univerzita poskytne týmto študentom ubytovanie, 

psychologické poradenstvo, či poskytne štipendiá, ponúka možnosť urýchleného prijímacieho 

konanie a realizuje kurzy slovenského jazyka. Ďalej poukázala na fakt, že problémom pri 

niektorých študentoch je maturitné vysvedčenie, a keďže ho mnohí nemajú so sebou, je ťažké 

overiť si údaje. Preto je dôležitým krokom, či si pre takýchto študentov univerzita nastaví 

vstupné testy, kde si overia ich všeobecné predpoklady, alebo bude postačujúce iba čestné 

vyhlásenie študenta. Zároveň navrhla fakultám, aby uprednostnili študijné programy 

v anglickom jazyku. Členov KR TU informovala, že univerzita má zopár voľných 

ubytovacích kapacít a aktuálne pracujú na posilnení psychologického poradenstva, kde 

pripravujú spoluprácu s novým psychológom.   

 Medzi členmi KR TU vznikla diskusia. Prorektor pre vonkajšie vzťahy reagoval, že 

jeho oddelenie eviduje viacero žiadostí od študentov či maturantov. Hľadajú univerzitu, ktorá 

by ich prijala, väčšinou majú dobrú znalosť anglického jazyka. Prorektor pre zahraničné 

vzťahy poukázal na to, že v tejto situácii by mohla fungovať vzájomná spolupráca mesta 

a univerzity. Dekanka PdF informovala, že majú na fakulte aktivizovaných dvadsať 

študentov, dobrovoľníkov, ktorí sa starajú o deti a pomáhajú pri výučbe slovenského jazyka.  

 

Bod 4 

 

4.1 

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) 

informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Zapojenie Univerzitnej knižnice 

TU do podujatia „Týždeň slovenských knižníc“. Ako uviedol, tohtoročný Týždeň 

slovenských knižníc prebiehal od 28. februára do 6. marca a niesol sa v znamení zeleného 

spôsobu života. Opakovaným požičiavaním kníh, používaním elektronických informačných 

zdrojov a open acces sekcií sa šetrí papier a lesy. Počas týždňa sa záujemcovia mohli 

zaregistrovať do univerzitnej knižnice zdarma, bola vyhlásená súťaž Fejtón 2022, univerzitná 
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knižnica zariadila mesačný skúšobný prístup a webinár k databáze Writefull, v spolupráci so 

študentskou radou bol v študovni umožnený swap kníh a odprezentoval sa portál online 

knižnice IVEX library. Pre fakulty tiež prebiehal webinár k využívaniu elektronických 

informačných zdrojov.  

 

UZNESENIE KR TU 2/25-22032022 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Zapojenie Univerzitnej knižnice TU do podujatia „Týždeň slovenských knižníc“. 

Z: prof. Rábik 

 

4.2 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali návrhom Výročnej správy 

o činnosti za rok 2022. Prorektor pre vedu ako predkladateľ materiálu uviedol, že postupoval 

v zmysle schváleného harmonogramu. Prorektor pre vedu vyzdvihol aj pozitívne čísla, ktoré 

z výročnej správy o činnosti vyplynuli, ako sú nárast študentov vo vedecko-výskumnej 

oblasti, nárast karentovaných vedeckých publikácií, nárast domácich grantov, ako aj pozitívne 

čísla vo finančnom riadení univerzity. Prorektor pre vedu uviedol, že k predloženému 

materiálu mu boli doručené pripomienky od dekanky PdF, ktoré sa týkali formálnej úpravy, 

a od dekana FZaSP, ktoré boli do návrhu zapracované. Poďakoval sa fakultám za súčinnosť 

na vypracovávaní výročnej správy. Prorektor pre vedu uviedol, že sa menila metodika ako aj 

názvy niektorých častí. Do výročnej správy pribudla časť o covide a ako sa univerzita 

vysporiadala s touto situáciou.  Pretože k predloženému materiálu neodzneli už žiadne ďalšie 

pripomienky, dal rektor univerzity hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 3/25-22032022 

KR TU schvaľuje návrh Výročnej správy Trnavskej univerzity v Trnave o činnosti za 

rok 2022 v predloženom znení.  

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za:12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 V rámci aktuálnych záležitostí informoval prorektor pre vedu o zverejnenej výzve na 

prekladanie projektov VEGA a KEGA, ktorá bola rozposlaná aj na jednotlivé fakulty. Ako 

dodal, je tam ústretový termín na podávanie projektov do 7. júna, aj keď ide o hraničný termín 

vzhľadom ku končiacemu sa semestru. Prorektor pre vedu poukázal na každoročný nárast 

grantov, ako domácich, tak aj zahraničných.  

Bod 5 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj a informačné systémy: 
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- o rekonštrukcii budovy Adalbertinum, kde prebieha proces stavebného povolenia. 

Univerzita požiadala všetky úrady a zúčastnené strany o vyjadrenie sa k danej dokumentácii, 

kde postupne prichádzajú podklady a paralelne s tým beží aj územné konanie, 

- o univerzitnej kongresovej sále na Rázusovej ul. v Trnave, kde architekt dokončuje 

realizačný projekt, na ktorého základe pôjde univerzita do výberu zhotoviteľa stavby, 

- o projekte rozšírenia univerzitnej knižnice, kde je univerzita pred podpisom zmluvy 

architektonickej štúdie. V rámci univerzity bude zostavená komisia, ktorá bude prezentovať 

požiadavky na priestory knižnice ako aj vysunutie druhého podlažia ponad parkovisko 

a rozšírenie samotného parkoviska, 

- o realizačnej dokumentácii k projektu „Odstránenie havarijného stavu budovy Pedagogickej 

fakulty TU“, kde univerzita môže začať s výberom zhotoviteľa. V rámci tohto projektu 

požiadala univerzita o kapitálové prostriedky z ministerstva školstva.  

- o odstávke MAIS-u, kde univerzita prešla na rýchlejší a databázový systém, ktorý odstráni 

problém s výpadkami pri hromadnom prihlasovaní sa študentov na predmety a skúšky, 

- o dohode s firmou, ktorá príde zamerať budovy v Trnave kvôli modernizácii wifi siete, kde 

poukázal, že prioritou sú univerzitné budovy, pričom so študentským domovom sa v zámere 

nepočíta,  

- o prechode intranetu z webovej stránky na sharepoint, o čom bude zamestnancov univerzity 

informovať oddelenie CIS. 

 

Bod 6 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy: 

- o situácii s ukrajinskými utečencami, ktoré rieši oddelenie pre vonkajšie vzťahy, 

- o prebiehajúcej kampani na univerzitných sociálnych sieťach, 

- o pripravovaných slávnostných podujatiach v rámci 30. výročia obnovenia činnosti 

univerzity, 

- o založení medzinárodného konzorcia KreativEU s partnermi z Portugalska, Francúzska, 

Rumunska, Bulharska, Čiech a Turecka, ktoré bolo odprezentované aj na webovej stránke 

univerzity, 

- o požiadaní finančného príspevku z ministerstva školstva na medzinárodné konzorcium 

KreativEU. 

 

Bod 7 

7.1 

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - 

Prehodnotenie uzatvorených poistných zmlúv, ktorých predmetom je poistenie majetku 

univerzity a zodpovednosti za škodu, cestovné poistenie a poistenie motorových vozidiel s 

cieľom ich zosúladenia so zákonom o verejnom obstarávaní, vypísanie novej súťaže na 

predmetné zákazky a uzatvorenie nových rámcových a čiastkových poistných zmlúv. Ako 

informovala členov KR TU, univerzita má uzatvorených viacero zmlúv na dobu neurčitú, čo 

je v rozpore so zákonom o verejnom obstarávaní. Poukázala na fakt, že pre univerzitu je to 



6 
 

zároveň aj nevýhodné, keďže mnohé boli uzatvorené pred mnohými rokmi a takéto zmluvy je 

potrebné pravidelne prehodnocovať. Prvé zmluvy, ktorými sa začala zaoberať sú práve 

poistné zmluvy, a to poistenie majetku, motorových vozidiel a cestovné poistenie. Aktuálne 

má univerzita vysúťaženú zmluvu na poistenie majetku, kde sa uzatvára rámcová dohoda 

a neskôr aj čiastkové zmluvy. Na poistenie motorových vozidiel sa nikto neprihlásil a pri 

cestovnom poistení univerzita vysúťažila dobrú sumu, ale bola požadovaná záloha, čo je 

v rozpore s pravidlami univerzity a preto muselo byť opäť vyhlásené verejné obstarávanie. 

O výsledku bude kvestorka univerzity členov KR TU informovať.  

UZNESENIE KR TU 4/25-22032022 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Prehodnotenie uzatvorených poistných zmlúv, ktorých predmetom je poistenie majetku 

univerzity a zodpovednosti za škodu, cestovné poistenie a poistenie motorových vozidiel 

s cieľom ich zosúladenia so zákonom o verejnom obstarávaní, vypísanie novej súťaže na 

predmetné zákazky a uzatvorenie nových rámcových a čiastkových poistných zmlúv. 

Z: Ing. Naništová 

7.2 

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 – 

Aktualizácia výhľadového investičného plánu TU  na obdobie 2021-2023  s plánom  

finančného krytia. Ako uviedla, univerzita má rozbehnuté viaceré investičné projekty 

a aktualizovaný plán zasielala na ministerstvo školstva, ktoré ho pravidelne vyžaduje. Ide 

o štyri hlavné aktivity a pridelenú kapitálovú dotáciu z ministerstva školstva. Aktualizované 

boli aj náklady týchto investičných akcií, najmä projekt kongresovej auly.  

UZNESENIE KR TU 5/25-22032022 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Aktualizácia výhľadového investičného plánu TU  na obdobie 2021-2023  s plánom  

finančného krytia. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.3 

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 – 

Vyhodnotenie plánu údržby budov TU za rok 2021. Predloženie plánu údržby budov TU na 

obdobie 2022-2023, ktorú členom KR TU priblížila prostredníctvom tabuliek. Plán údržby 

budov TU bol vypracovaný pre jednotlivé súčastí a väčšina aktivít sa zrealizovala. Ako 

dodala, pri realizácii niektorých opráv museli byť navýšené finančné prostriedky. Väčšinou 

išlo o sanáciu budovy, opravy obkladov, revíziu žalúzii či zatekanie po daždi. Zároveň členov 

KR TU oboznámila s plánom údržby budov TU na obdobie 2022 – 2023.  

Dekan FF poukázal na problém s plným univerzitným parkoviskom a navrhol, aby na 

zamestnaneckú kartu mohlo v areáli parkovať iba jedno auto. Kvestorka univerzity 

informovala, že k uvedenej problematike pripravuje riešenie, ako aj vnútorný predpis.   
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UZNESENIE KR TU 6/25-22032022 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Vyhodnotenie plánu údržby budov TU za rok 2021. Predloženie plánu údržby budov TU 

na obdobie 2022-2023. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.4  

Kvestorka univerzity informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - 

Predloženie vnútorného predpisu o zásadách tvorby a použitia fondu na podporu vnútorného 

systému kvality. Ako informovala, návrh vnútorného predpisu je v prípravnom procese. Po 

schválení rozpočtu na rok 2022 bude vnútorný predpis predložený na prerokovanie 

a schválenie KR TU.  

UZNESENIE KR TU 7/25-22032022 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Predloženie vnútorného predpisu o zásadách tvorby a použitia fondu na podporu 

vnútorného systému kvality. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.5 

 V nasledujúcom bode rokovania sa členovia KR TU zaoberali návrhom rozdelenia 

dotácie Trnavskej univerzity v Trnave na fondy, tovary a služby na rok 2022. V úvode si vzal 

slovo rektor univerzity, ktorý dodal, že rozpočet musel byť tvorený s výrazným deficitom, no 

univerzite sa podarilo nájsť riešenia. Po schválení predloženého návrhu členmi KR TU bude 

posunutý najskôr ekonomickej komisii Akademického senátu TU (ďalej len „AS TU“) 

a potom na schválenie AS TU a Správnej rade TU. Rektor univerzity odovzdal slovo 

kvestorke univerzity ako spracovateľke materiálu. 

 Kvestorka univerzity poďakovala dekanom fakúlt, že sa dohodli na riešení finančného 

deficitu a vysvetlila členom KR TU, že návrh bol pripravovaný spoločne s tajomníčkami 

fakúlt. Zároveň poukázala na neustály rast cien energií. Pri rozdelení dotácie na fondy, tovary 

a služby vychádzala z čerpania predošlého roka, požiadaviek jednotlivých súčastí univerzity 

a oddelení rektorátu. S členmi KR TU si prešla pripomienky, ktoré jej boli k predloženému 

návrhu zaslané a týkali sa psychologickej poradne v rámci fondu rozvoja, edičnej činnosti 

v rámci fondu vydavateľstva. Pri tomto bode dekanka PF poukázala na problémy, ktoré 

vznikajú pri korektúrach publikácii a  zásahov do autorských textov, ktoré menia aj obsahovú 

stránku. Rektor univerzity prisľúbil, že vo veci bude univerzita komunikovať 

s vydavateľstvom. Diskusia medzi členmi KR TU vznikla aj pri fonde na podporu vnútorného 

systému kvality, kde je naplánovaný rozpočet 10-tisíc eur, ako aj pri fonde rozvoja 

a plánovanej rekonštrukcii interiéru priestorov prorektorov. Pretože k predloženému materiálu 

neodzneli už žiadne ďalšie pripomienky, dal rektor univerzity hlasovať a KR TU prijalo 

uznesenie: 
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UZNESENIE KR TU 8/25-22032022 

KR TU schvaľuje návrh rozdelenia dotácie Trnavskej univerzity v Trnave na fondy a 

tovary a služby na rok 2022 v predloženom znení.  

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za:10 

proti: 0 

zdržal sa: 2 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

Bod 8 

8.1 

 Riaditeľka kancelárie rektora univerzity informovala členov KR TU o stave plnenia 

úlohy RPÚ 2022 – Zriadiť samostatnú webovú podstránku „Vnútorný systém kvality TU“ na 

webovej stránke univerzity. Ako uvidela, na tejto úlohe sa intenzívne pracuje 

a stránka obsahuje všetky záložky, ktoré štandardy vyžadujú. Ide zatiaľ o pracovnú verziu, 

texty na webovú podstránku sa pripravujú a onedlho by mala byť sfunkčnená a sprístupnená.  

UZNESENIE KR TU 9/25-22032022 

KR TU vzalo na vedomie informácie riaditeľky kancelárie rektora univerzity o plnení 

úlohy RPÚ 2022 - Zriadiť samostatnú webovú podstránku „Vnútorný systém kvality 

TU“ na webovej stránke univerzity. 

Z: PhDr. Krupová, PhD. 

 

ROZLIČNÉ 

 V rámci bodu Rozličné si vzala slovo dekanka PdF, ktorá navrhla zvýšiť odmeny 

vyučujúcim za univerzitu tretieho veku. Uviedla, že fakulta z tejto činnosti dlhodobo 

poukazuje zisk, ktorý by chcela rozdeliť práve vyučujúcim. Zároveň poukázala na dôležitosť 

univerzity tretieho veku. Medzi členmi KR TU vznikla diskusia o výške hodinovej odmeny. 

Rektor univerzity ukončil diskusiu a požiadal kvestorku univerzity, aby vyrátala aké sú 

finančné možnosti univerzity. S názorom dekanky PdF sa stotožnil a uviedol, že nie je 

potrebné kumulovať finančné príjmy z tejto činnosti a ak sú možnosti navýšenia finančnej 

odmeny pre vyučujúcich, tak ich univerzita navýši.  

 Prorektor pre rozvoj informoval členov KR TU o personálnej zmene na jeho oddelení 

projektovej činnosti.  

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil.  

 

 

                    

        Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, Csc. 
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           rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                                Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 
 


